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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 15 

oktober 2018 

20.00 tot 22:20 uur       

 

Voorzitter  :  Fons Hopman 

Commissiegriffier :  Dimph van der Schuur 

 

Aanwezige commissieleden:  Michel Engelsman (Heiloo-2000), Brenda Bruin (VVD), Roman 

van der Lee (D66), Ellen Jorna (CDA), Annemarieke Nierop 

(PvdA), Peter Rood (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal) 

 

Gasten :  ph Beens, ph Romeyn, M. van der Molen (Jongerenwerk  

                       Heiloo) 

Afwezig                     :  Bas van Beusekom (NCPN)  

 

01. Agendavaststelling  
De commissie is akkoord met de twee toegevoegde bespreeknotities. 
Heiloo Lokaal vraagt of de heer Van der Molen van Jongerenwerk Heiloo bij de bespreking van 
agendapunt 5 aanwezig kan zijn. De commissie gaat hier mee akkoord. 
Agenda is conform vastgesteld.   

02. Inspreekrecht 
Er zijn geen insprekers.  

03. Mededelingen  

a. Mededelingen voorzitter 
De heer Van Beusekom van NCPN is afwezig. 

b. Mededelingen portefeuillehouders 
Ph Beens meldt dat de besprekingen over de inkoop Jeugdbescherming en Jeugdreclassering van 
de GI’s lopen en heeft vertrouwen in een goede afloop. 
Vorige week is tijdens de raadsinformatieavond over de programmabegroting gesproken over de 
voorlopige analyse van jeugdhulp en Wmo begeleiding. Richting het voorjaar van 2019 komt er 
een diepere analyse. 
Wat betreft de wachtlijsten bij Parlan kan de ph mededelen dat per 15 september jl nieuwe cliënten 
voor jeugd-ggz hulp zich kunnen aanmelden. De wachttijd is omlaag gebracht maar de wachtlijsten 
zijn nog niet opgelost. Bij aanmelding wordt een indicatie gegeven van de wachttijd.  
c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking inclusief de drie 
decentralisaties/Verbonden Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
Het verscherpt toezicht op Veilig Thuis is verlengd tot half januari 2019 omdat de wachtlijsten 
onvoldoende zijn weggewerkt. Er is meer tijd nodig.   

d. Mededelingen commissieleden 
D66 zegt geschrokken te zijn over het bericht van Parlan. Vindt de situatie van de aanmeldstop en 
lange wachttijden onacceptabel. Wat gaat de gemeente doen om dit te voorkomen. Ph Beens zegt 
dat de gemeente dit alleen kan monitoren en bekijken of jongeren die hulp nodig hebben ergens 
anders terecht kunnen.      

e. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein 
Er is geen bijeenkomst geweest.    

f. Toezeggingenlijst 
Geen op- en aanmerkingen.                                       

 

04. Presentatie Jongerenwerk Heiloo 
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De presentatie wordt verzorgd door Maarten van der Molen van Jongerenwerk Heiloo. 
Portefeuillehouder E. Beens is bij dit punt uitgenodigd. 

 

TER BESPREKING 

 

05 Bespreeknotitie PvdA over drank- en drugsgebruik jongeren Heiloo 
Portefeuillehouders Beens en Romeyn zijn bij dit punt uitgenodigd. 
 
M. van der Molen van Jongerenwerk is op verzoek van de commissie bij de discussie aanwezig. 
 
Ph Beens vertelt dat er samen met onder andere scholen wordt gewerkt aan een preventie- en 
handhavingsplan komt over alcohol en drugs gebruik onder jongeren. Dit zal een kwalitatief 
onderzoek zijn. Dit onderzoek zal in het eerste kwartaal van 2019 gereed zijn. Zodra het rapport 
klaar is, gaat het ter kennisname naar de raad. De commissie MZ kan het onderwerp agenderen 
om het te bespreken als daar behoefte aan is. 
 
Toezeggingen ph Beens/Romeyn  
Het rapport van het onderzoek gaat ter kennisname naar de raad.  
 
Standpunt commissie 
De commissieleden zijn geschrokken van de cijfers uit het rapport van de GGD over drank- en 
drugsgebruik onder jongeren in Heiloo in de leeftijd van 16 en 17 jaar. Maar zijn deze cijfers wel 
representatief? Er zijn slechts 118 jongeren geïnterviewd, dit is maar 5% van de jongeren in die 
leeftijd.  
Belangrijk zijn voorlichting en handhaving. Wellicht is dit een goed onderwerp om mee aan de slag 
te gaan met de jongerengemeenteraad.  
Signalen van overlast bij drank- en drugsgebruik op straat wordt serieus en adequaat opgepakt.  
De commissie is blij met het door ph Beens aangekondigde kwalitatief onderzoek en wachten de 
resultaten met belangstelling af.  

 

06. Bespreeknotitie PvdA over zorgen over kwaliteit en beschikbaarheid gemeentelijke 
accommodaties 
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd 
 
Toezeggingen ph Beens 
Ph Beens zegt toe te kijken naar de laatste stand van zaken van de veranderopgave. 
Ph Beens onderzoekt of de sociale kaart mogelijkheden biedt voor een overzicht van wat Heiloo te 
bieden heeft op het gebied van maatschappelijke organisaties.  
Ph Beens komt met een onderbouwing op het meerjarenonderhoudsplan. 
 
Standpunt commissie 
De meerderheid van de commissie vindt dat de vraag en aanbod goed op elkaar afgestemd moet 
worden, waarbij een overzicht van beschikbare ruimten kan helpen. Er is heel veel mogelijk in 
Heiloo. De bestaande kaders voldoen. PvdA en GBH vinden dit te beperkt en willen meer sturing 
vanuit de gemeente zien. 

 

07. Informatie-uitwisseling commissieleden  
Geen. 

 
Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt.  
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Dit verslag is te beluisteren via de website www.heiloo.nl (en via iBabs) bij de desbetreffende 
vergaderdatum. U kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker. 

http://www.heiloo.nl/

